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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 4611994.
(IX.30.) OGY határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „Mikor hozzák nyilvánosságra a
közszolgálatot ellátó intézmények akadálymentesítésér ől végzett országos felméré s
eredményeit?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán
emberi erőforrás miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Emberi Erőforrások Minisztéríumának képviselői nagyjából a kormányváltás óta
ismételgetik azt, hogy a közszolgáltatást ellátó intézmények akadálymentesítésére majd csa k
azután kerülhet sor, miután elkészült ezen intézmények akadálymentesítésének aktuáli s
állapotára vonatkozó országos felmérés. Az új Országos Fogyatékosügyi Program
végrehajtásának 2012-2013 . évekre vonatkozó intézkedési terve alapján ezt a felmérést 2012 .
szeptember 30-ig kellett volna elkészíteni . Ehhez képest csupán szeptember 30-a után írta ki a
közbeszerzést a minisztérium, az eljárás során pedig kétszer is módosított a határid őn. A
nyertes pályázóval, a STUDIO IN-EX Építészeti és Mérnöki Korlátolt Felelősségű
Társasággal márciusban kötöttek szerződést . Mint az az interneten megjelenő hirdetésekből is
nyomon követhető volt, a Kft. többek közt egyetemisták, diákok közt toborzott felmér őket,
olyan kritériumokkal, mint középfokú műszaki végzettség, vagy a felméréshez „hasonló
területen szerzett tapasztalat” (ami nem meglep ő , hiszen a minisztérium pályázata sem
követelt meg a felmérés végzéséhez szakmérnöki végzettséget) . A felmérők 2000 forintot
kaptak helyszínenként.

Mindezek miatt az volna a kérdésem Miniszter Úrhoz, hog y

1. milyen megfontolásból módosított kétszer is a pályázati határidőn a minisztérium?

2. milyen érvek szóltak a nyertes pályázó mellett ?

3. miért nem volt szempont a pályázatban az, hogy képzett szakemberek készítsék el a
szakvéleményeket az intézmények akadálymentesítéséről?



4. bevonták-e az országos felmérésbe – bármilyen szinten is

	

a fogyatékos
szervezeteket, illetve a szakmérnökök szervezetét/eit?

5. befejeződött-e a felmérés, és ha igen, pontosan mikor ?

6. mikor hozza nyilvánosságra a minisztérium a felmérés eredményeit, és a választásoki g
hátralevő időben milyen intézkedések fognak történni ezen adatbázis alapján ?

Megtisztelő válaszát előre is köszönjük.

Budapest, 2013 . július 31 .

Szél

	

adett
fuggetlen épviselő
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